
Protokoll fört vid Lilla rådets möte den 7 februari 2014 kl. 8.15-9.
Närvarande: Aniara, Charlie, Siri, Fabian, Alicia, Nils, Emilia, Mauritz, Wilma 
och Emil.

Ärenden:

§ 1 Hjortarna ville ha en uppföljning av de önskemål de framfört på det föregående mötet 
och vi konstaterade att nya leksaker för utomhusbruk har inhandlats till skolan.

§ 2 Girafferna undrade om man kunde spärra av sandlåden eftersom man blir så smutsig 
och därmed får ovett då man kommer hem med smutsiga kläder.
Rådet beslöt att föreslå att eleverna tar med sig oömma ”arbetskläder” hemifrån för lek i 
sandlådan under regniga perioder.
Girafferna önskade också få undervisa under vissa lektioner i idrott.

§ 3 Zebrorna konstaterade att det fungerar bra i klassen tillsammans med vikarien Linda.

§ 4 Delfinerna hoppas fortfarande på att en linbana ska byggas på skolgården.
Delfinerna önskar också få ta mat själva i samband med lunchen - detta blir möjligt då vi till 
hösten flyttar in i den stora matsalen i Södra flygeln.

§ 5 Blåvalarna förslog att en konstgräsmatta även kunde anläggas uppe på innergården 
eftersom slitaget på gräset är så stort där.
Blåvalarna drömmer också om en stor klätterställning - helst med gungor - uppe på 
innergården.

§ 6 Rektor Nina berättade om planerna gällande Södra flygeln, skolgården samt om 
passagen till Apotekarängen.

§ 7 Mötet avslutades med allmän diskussion gällande skoltrivsel och arbetsro i de olika 
klasserna.

Ett varmt tack till alla elevrepresentanter för ett mycket bra möte,
hälsar rektor Nina


